
SEMINAR REFERENTOV
ZA KULTURO

»Orjemo
ledino...«

Hotel Ilirija je bil 16. in 17. januarja
gostitelj seminarja referentov za kulturo
v osnovnih organizacijah sindikata, ki ga
je organizirala komisija za kulturno-pro-
svetno dejavnost pri mestnem svetu ZS
Ljubljana. Ob tej priložnosti smo prosili za
krajši pogovor profesionalnega tajnika
omenjene komisije tov. Francija Končana.

• »Kaj bi lahko povedali o samem na-
menu seminarja?«

• »Seminarji, ki jih organiziramo pose-
bej za vsako ljubljansko občino, so name-
njeni dvigu kulturnega življenja. Z njimi
orjemo ledino, vzpostavljamo prve stike z
referenti za kulturo, kjer jih sploh ima-
jo ...«

• »In vsebina?«

• »Prilagojena je stanju, ki sva ga spo-
znala pri prvem vprašanju. Program je se-
stavljen iz teoretičnega dela, v katerem so-
delujejo strokovnjaki kot npr. Viktor Ko-
njar, Radovan Gobec, Stanka Godnič itd.,
ter iz praktičnega dela, ki obsega ogled
filmske in gledališke predstave, poslušanje
zborovske glasbe ...«

• »Cilj?«

• »Zelo na kratko bi ga lahko prika-
zala kot sredstvo za ustvarjanje aktivistov
kulturnega življenja v osnovnih organiza-
cijah sindikata, ki naj bi bili podaljšana
roka kulturnikov, posredniki in ne nazad-
nje tudi kreatorji.-«

• »Program?«

• »Pester in zanimiv. Zajema predava-
nja, razgovore z izvajalci, strokovnjaki,
cgled predstav. vprašanja in. odgovore . ..«

• »Osnova?«

• »Amaterizem. idealizem!«

• »Stanje?«

• »Zelo slabo! V Ljubljani koristi kul-
turne dobrine približno 10 % ljudi. V mno-
gih OZD ne čutijo, da je kultura del člo-
veka. Na tem seminarju sodeluje 30 refe-
rentov, s čemer smo zadovoljni. Istočasno
pa se sprašujemo, kaj je v ostalih podjet-
jih, ali ne delajo, ali jih nimajo . ..«

• »Ocena seminarja?«

• »Seminar je dal več, kot smo pričako-
vali. Občinski sindikalni svet je mnogo po-
magal. S tem smo dobili osnovo za sestavo
programa in vse nadaljnje delo.«

Ivan Trop


